
Referat styremøte Svennevikheia og Lussevika Velforening  

Tidspunkt:  Mandag 01.6.2022 kl 19:30 
Sted:   Nymyra 27, Verdalen (Ole Bjørn Maråk) 
Tilstede:  Anita Oftedal, Lise Storhaug Ekeland, Ole Petter Thingbø, Ole Bjørn Maråk og Oddfrid 

Gjesdal Braut.  
 

Agenda: 

1 Status Havna, tinglysning 

2 Status samarbeidsavtalen 

3 Status reguleringsplan - fremdrift 

4 Dugnad 

5 Sommerfesten 

6 Gjennomgang av aktivitetsoversikten  

7 Saker til årsmøte fra medlemmene 

8 Eventuelt 

 

1. Status havna, tinglysing 

Purret Pål Dalhaugen mht. tinglysingen uten å få tilbakemelding.  Jobber videre og målsettingen er 

fremdeles å ha dette klart før årsmøtet. 

2. Status samarbeidsavtalen med LGU 

Møte som var planlagt forrige uke ble utsatt til i morgen. Planen er å få til en ny avtale innen årsmøte 

2023.  

 

3. Status reguleringsplan – fremdrift 

Ingen ny informasjon. Anita følger med på kommunens hjemmesider for evt. ny info der og etterspør 

på samarbeidsmøter.  

4. Dugnad - høst  

Det er kommet et forslag om å ha faste helger hvert år til dugnadene. Dette prøver vi på og foreslår å 

ha høstens dugnad samme helg som i fjor 15.10.2022.  

 

Hoppeputen er ødelagt bl.a. av benker som er plassert på puten. Mulig dette er gjort i et forsøk på å 

tette allerede påbegynte hull. Puten er midlertidig fikset med tape, men må fikses ordentlig (aksjon 

Anita). Videre skal TT se på om underlaget må utbedres. Benkene festes slik at disse ikke kan flyttes 

for nære og skilt settes opp med regler for bruk av hoppeputen (aksjon Ole P.) Info legges ut på 

Facebook (aksjon Oddfrid). 

 

Problemer med tyskere som ikke forstår kildesorteringen og derfor setter søppelsekker utenfor 

kontainerne. Vi purrer Lindesnes Hytteformidling og oppfordrer til bedre informasjon ved utleie.  

 

5. Sommerfesten 



Program og invitasjon er gått ut med påmeldingsfrist 13. juni. Komiteen består av Jane, Sveinung, 

Trond, Oddfrid og Anita. LGU sponser underholdning, og lokalt næringsliv forøvrig sponer premier. 

Mat og drikke medbringes av hver enkelt.  

 

6. Aktivitetsoversikt 

Se egen oversikt.  

 

7. Saker til årsmøte fra medlemmene 

Det er kommet inn 2 forslag til saker: 

1. Gåsti ned til Finnøysund 

2. Et forslag som behandler flere tema: 

o Asfaltering av veier 

o Kommunal kloakk  

o Tegninger/kart over nedgravd infrastruktur og kapasitet vann/kloakk 

o Båt/båthenger oppbevaringsplass  

o Reguleringsplaner 

o Rassikring  

o Båtplasser på B1, B2 og B3 

Mange gode saker der vi allerede jobber med de fleste. Anita og Oddfrid tar et 

avklaringsmøte med forslagsstiller for å sikre at vi har riktig og felles forståelse av 

forslaget. 

Sakspapirer oppdateres før neste møte.  

 

7.  Eventuelt 

5 stykker har fremdeles ikke betalt medlemsavgift til vellaget. Regnskapet er hos revisor for 

godkjenning.  

 

Neste møte 16. juni 2022 hos Anita kl 18.00. 


